
 

Referat 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Tilst Skole 
Torsdag den 14. marts 2024 klokken 17.00-19.30 i det store mødelokale 

 

Mødeleder: Trine 
Referent: Jonny 
Gæster: Tilst Byfestival og Jette Andersen 
Afbud: Yeliz, Jens, Pia 
Dagsorden 
 

Referat 

Punkt 1 

Godkendelse af dagsorden og referat 

 

Ansvarlig: Lone (5 min) 

a) Godkendelse 

b) Godkendelse af 

dagsorden 

 
 
 
Referatet er godkendt. 
 
 
Dagsordenen er godkendt. 

 

Punkt 2 

Tilst Byfestival 

 

Ansvarlig: Trine (30min) 

 

Emma fra Tilst Byfestival repræsenterer festivalen på mødet. 
Fredagen har et børnespor. Festivalen starter ved middagstid. 
Der er hoppeborg, tryllekunstner og boder. 
Fra skolens side har man planlagt at skolen deltager. Det 
drøftes om ”World Music” kan lave en generalprøve som 
opføres på festivalen inden de skal i musikhuset. 
Fodboldturneringen ønskes placeret om fredagen. 
Festivalen vil gerne vide i slutningen af april hvor mange boder 
vi har brug for. Det drøftes også om der er mulighed for 
totalentreprenøren for helhedsplanen kan deltage. Ligeledes 
ønsker skolebestyrelsen en bod. 

Punkt 3  

Orientering fra  

• Elevrådet 

• Bestyrelsen 

• Ledelsen 

Ansvarlig: Trine (20min) 

 
Orientering fra elevrådet: 
Der har lige været skolevalg. Det vindende parti havde 
mærkesagerne:  

• flere aktiviteter i pauserne  

• nye borde  

• Et ønske om først at møde 8.15. 

 
6.årgang har haft et projekt om hvordan udeområderne kan 
indrettes. 
 
Orientering fra Bestyrelsen: 
Trine har været til møde med Skole og forældre. De anbefaler 
at man venter med at godkende budgetterne. 
 



 

Orientering fra Ledelsen: 
STUK har henvendt sig til skolen i forhold til et evt. tilsyn 
 
 
Det vides endnu ikke hvad endnu ikke hvad afgørelsen bliver. 
 
Der er afholdt skoleudviklingssamtale. Det har givet ledelsen en 
retning for deres udvikling af personalet det næste halve år. 
 
Skolen arbejder på at blive ambassadør for Red Barnet. 
 
 
 

 

Punkt 3 

 

Budget for Tilst Skole – undervisning 

og sfo 

 

Ansvarlig: Jette og Lone (60 min) 

 

 

 
Regnskabet for 2023 er gennemgået af Jette. 
Der blev stilles uddybende spørgsmål, som blev besvaret. 
 
Budgettet for Skolens drift 2024 blev fremlagt for bestyrelsen. 
Budgettet blev debatteret af bestyrelsen. 
Budgettet for 2024 kan ikke godkendes af bestyrelsen. 
 
På baggrund af gennemgangen af budgettet for 2024 stilles der 
forslag om at lukke kantinen da den kører med underskud. 
Bestyrelsen beslutter at kantinen skal lukke. 
 
Regnskabet for SFOén blev gennemgået af Jette. 
Der blev stilles uddybende spørgsmål, som blev besvaret. 
 
Budgettet for Skolens SFO 2024 blev fremlagt for bestyrelsen. 
Budgettet blev debatteret af bestyrelsen. 
Budgettet for SFOén 2024 godkendes af bestyrelsen. 
 
 
 
 
 

Punkt 4 

Principper 

 

Ansvarlig: Trine (30 min)  

Principperne udskydes til næste møde 

Punkt 5 

EVT. 

 

 


